

蕭亮鴻測量師 | Sr Keith L. H. Siu

董事 | Director

學歷及專業資格 | Professional Qualification and Education

土地管理理學士
Bachelor of Science in Land Management

香港測量師學會會員
Member, Hong Kong Institute of Surveyors (MHKIS)

英國特許測量師學會會員
Member, Royal Institution of Chartered Surveyors (MRICS)

中國房地產估價師與房地產經紀人學會
Member, China Institute of Real Estate Appraisers and Agents (MCIREA)

香港註冊專業測量師(產業組)
Registered Professional Surveyor (General Practice Division), HKSAR

地產代理監管局地產代理牌照
EAA Licence



工作經驗

蕭亮鴻測量師曾於香港地政總署任職近 7 年，並擔任專業測量師超過 20 年。蕭測量師熟悉香港地政部門的運作及香港土地行政事宜，並擅於與政府部門及私營機構進行協商工作。蕭測量師曾參與的主要專案包括：

1. 為客戶處理新界地區複雜的土地行政及政策專案；
2. 協助客戶修改土地契約、申請換地及短期豁免書等；
3. 為私人業主及集團處理估值及收購不同類型的物業；
4. 擔任法庭專家證人，為案件審理向法官提供專業意見

蕭測量師現任永利行國際集團董事，主管土地發展及規劃專業部門整體運作。

Professional Experience

Sr Keith Siu worked for the Lands Department of HKSAR Government for about seven years and has been a professional surveyor for more than 20 years. He is familiar with the operations of the Lands Department and land administration policies in Hong Kong and is an expert in the coordination work dealing with both the government and private sectors. Highlights from his career include:

1. Handling complex land matters and policies for the New Territories;
2. Handling land lease, modification/exchange and waiver applications for landlords;

3. Involvement in the valuation and acquisition of different types of properties for private owners or listed companies in Hong Kong; and
4. Appointment as an expert witness in court, providing professional advice for the judgment of cases.

Sr Siu is now the Director at the RHL International Group, responsible for supervising the overall operation of the Professional Practice Division.